

Title (en)
Ski boot.

Title (de)
Schistiefel.

Title (fr)
Chaussure de ski.

Publication
EP 0414642 A2 19910227 (FR)

Application
EP 90810618 A 19900816

Priority
CH 307489 A 19890824

Abstract (en)

The boot is equipped with a two-part upper (2, 3) of which at least the rear part (3) can be tilted rearwards. This rear part is equipped with a buckle (7) connected to the front part (2) by two cables (10, 12). By means of the single buckle (7) it is possible, in a first stage, to close the boot by pushing the sliding cable (12) in a guide (14) so that it hooks over a hook (8), and then to fold the buckle (7) down in order to clamp the boot. <IMAGE>

Abstract (fr)

La chaussure est munie d'une tige en deux parties (2, 3) dont au moins la partie postérieure (3) est basculable vers l'arrière. Cette partie postérieure est munie d'une boucle (7) reliée à la partie antérieure (2) par deux câbles (10, 2). Au moyen de la seule boucle (7) il est possible, dans un premier temps, de fermer la chaussure en poussant le câble coulissant (2) dans un guidage (4) de telle sorte qu'il vient s'accrocher sur un crochet (8), puis de rabattre la boucle (7) pour serrer la chaussure. <IMAGE>

IPC 1-7
A43C 11/16

IPC 8 full level
A43B 5/04 (2006.01); **A43C 11/16** (2006.01)

CPC (source: EP)
A43C 11/16 (2013.01)

Cited by
EP0666037A1; CH689533A5; ITUD20110185A1; EP2591696A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0414642 A2 19910227; EP 0414642 A3 19920401; CA 2013717 A1 19910224; CH 680335 A5 19920814; JP H0392103 A 19910417

DOCDB simple family (application)
EP 90810618 A 19900816; CA 2013717 A 19900403; CH 307489 A 19890824; JP 21508790 A 19900816